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Tono, nevím jak tvoje smutné vzdychání souvisí s mými příspěvky o metodách 

měření gravitační konstanty. Ale na ten závěr reagovat musím.  

Tono napsal: 

Nijako to síce OTR nespochybňuje, ale astrofyzika v tejto oblasti je 

niekedy nápadne podobná astrológii. 

 

To snad ne, pane. Je mezi nimi zásadní rozdíl: Astrologie je postavená na 

neotřesitelné víře, blbost ! věda je založená na permanentní pochybnosti. Ano, 

věda tak založena je, ale fyzikové tak založeni nejsou. Když se (astro)fyzikové 

zmýlí, přiznají to. Nikdo z nich dnes netrvdí, že už vesmíru rozumíme. 
 

To, že se (astro)fyzikové zmýlili, jim musí (nejdříve) někdo říct, a těch „Někdo“ musí být 

hodně, velká spousta, a musí k výrokům „o omylu“ přidat i důkazy nebo aspoň řádné 

argumenty. Výrok vyřčený jen jednou osobou, že se věda zmýlila, nestačí totiž ani na to, že 

by si té chyby „někdo“ (tj. nabubřelí fyzikové) všimnul. A pokud ano, je kacíř vystaven 

>permanentně< urážkám a ponižování. Teprve pak (pod tíhou důkazů a argumentů) 

nedobrovolně ti ostatní (= většina) fyzikové přiznávají svou chybu. 

O tom, že dnes vesmíru rozumíme či nerozumíme, to netvrdí a nepopírá nikdo, ani ti, co 

přiznávají „svou“ chybu. 

JN. 
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